
（brand authorization certification）品牌授权认证伊朗使馆双认证

产品名称 （brand authorization
certification）品牌授权认证伊朗使馆双认证

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 650.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

brand authorization certification品牌授权认证伊朗使馆双认证（领事馆认证）

联系人：程丹   

电话:15913941040  

QQ：2623880699

申请单位如何办-理领事认证？

How to apply for unit-consul certification?

已在贸促会办-理原产地证注册的申请单位需填写《代理领事认证申请表》，提交需要办-
理领事认证的文件，未在贸促会办-理原产地证注册的申请单位还需提交个人的 明（或护*照）、单位介
绍信、营业执照及贸促会认为有必要提供的其他佐证。对于以“国际商事证明书”形式办-
理的文件，须另外填写《办-理国际商事证明书申办表》，提供有效的营业执照。

Applicants who have registered with the CCPIT-Law of Origin Certificate need to fill out the "Agent-Consulate
Certification Application Form" and submit the documents that need to be certified by the CCPIT, and applicants
who are not registered with the CCPIT-Law-Origin Certificate need to submit an individual The name (or protection
photo), unit introduction letter, business license and other supporting documents that the CCPIT deems necessary.
For documents handled in the form of "International Commercial Certificate", you must additionally fill out the
"Application Form for Handling International Commercial Certificate" to provide a valid business license.
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